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Dorpsraad	Neerijse	

 
 

Verslag:	vergadering	17	December	2013	
 

 

Agenda:	
De AV van de Dorpsraad Neerijse heeft plaats gevonden op dinsdag 17 december 2013 om 20.11u in zaal Ten 
Wijngaerd te Neerijse. 
 

1/ Bespreking verslag Dorpsraad 10/09/2013 (te bekijken op www.bloggen.be/dorp_neerijse) 
2/ Financieel overzicht 
3/ Update Kerkeveld door mr Toon Denayer 
4/ Statuten 
5/ Winterwandeling 
6/ Neires Kermes 
7/ Nieuwe data 
8/ Varia 

Aanwezig:	
Patrick  Platton  (voorzitter),  Guido  Wyseure  (verslag),  Jean‐Pierre  De  Groodt,  Carina  Vercammer,  Mark 
Arnalsteen, Koen Derom, Jurgen Joos, Peter Singulé, Lieva Rosseel en Pierre Van den Neucker. 
Walter Craps, schepen waarnemer voor de gemeente Huldenberg.  
Toon Denayer, actiecomité Kerkeveld voor punt 3 van de agenda 

Verontschuldigd:	
Lut Vanachter, Peter Hellemans, William Blomme, Geert Lissens en Bruno Keyngnaert. 
 
De vergadering  is gestart om 20h05 met het derde punt. De volgorde van de agenda  is aangehouden  in het 
verslag. 

1/	Goedkeuring	verslag	10	september	2013	
 
Het verslag werd goedgekeurd.  
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2/	Financieel	overzicht	
De voorzitter geeft een overzicht van de zicht‐ en de spaarrekening.  

3/	Update	Kerkeveld	door	mr	Toon	Denayer	
Op 14 november 2013 werd voor de tweede maal de vernietiging van de milieuvergunning uitgesproken door 
de Raad van State. Hierbij werd expliciet gesteld dat de vergunning door de provincie na de uitspraak door de 
minister uit het rechtsverkeer verdwenen is. De Raad van State stelt ook duidelijk dat de extra motivatie die de 
minister  zogezegd  zou  aangeleverd  hebben  niet  voldoet.  Er  wordt  gesteld  dat  zelfs  al  is  dit  gebied 
ontginningsgebied op het  gewestplan  er ofwel  een duidelijke  toetsing dient  te  gebeuren met de  algemene 
ruimtelijke ordening ofwel een BPA  moeten geweest zijn die dat  op voorhand zou gedaan hebben. Tijdens de 
eerste uitspraak werd ook zeer duidelijk gesteld dat verkeersproblematiek op de N253 een belangrijke factor is 
en dat de minister niet motiveert waarom 132.000 m³/jaar zandontginning  (1,6 ton/m³ of 211.200 ton zand) 
een beperking zou zijn. De minister heeft nu 5 maanden om te reageren.  
Volgens de Raad van State beschikt de firma De Kock dus niet over een milieuvergunning en mag er dus niet 
gewerkt worden.  Pas  op  26  november  2013 werd  het  vonnis  betekend  aan  de  betrokken  partijen. Op  27 
november werd  bij de  rechtbank  van  eerst  aanleg  verzocht  om  bij hoogdringendheid  de  groeve  te  sluiten. 
Diezelfde dag nog werd door de voorzitter het verbod opgelegd om verder te werken. De Kock heeft ondanks 
een dwangsom 2 dagen  verder  gewerkt om dan pas  te  sluiten.  Zoals  verwacht  is hiertegen  “derdenverzet” 
gekomen vanuit de firma. Echter hebben ook 180 vermeende werknemers derdenverzet aangetekend. Hierop 
komen 110 namen voor met een Waals en Brussels adres. Dit betreft heel wat personen die niet zomaar van 
juist over de taalgrens komen maar ook uit Namen, Charleroi. Het blijkt dat dit werknemers van de firma Hoslet 
SA (deel van SITA Suez) zijn. Deze firma heeft een zandgroeve in Chaumont‐Gistoux van meer dan 100 ha met 
een nieuwe vergunning sinds 2012. 
(Zie  http://www.hoslet.be/fr/section/sabliere/sabliere/intro).  Niet  zover  daar  vandaan  is  de  Shanks‐
zandgroeve te Mont‐Saint‐Guibert met 80 ha en een ontginning van 1.000.000 ton/ha.  
(Zie http://www.shanks.be/shanks/portal/services/sablieres). Het is dus absoluut niet duidelijk welk belang de 
werknemers  van Hoslet hebben  in Neerijse. Op de  lijst  van de 180  vermeende werknemers  staan  slechts 2 
adressen van Neerijse en een tiental uit Huldenberg.  
De Kock beweert bij hoog en bij  laag de enige zandgroeve te zijn  in Vlaams Brabant. De groeves Bouillon en 
Roelants, beide aan de andere kant van Leuven, zouden blijkbaar niet bestaan. 
De Kock beweert ook dat de schade per dag sluiten 51.000 € zou bedragen. Hoe die som tot stand komt is niet 
uitgelegd maar zijn boekhouder heeft zoiets uitgerekend. De prijzen voor zand aan de poort die gepubliceerd 
worden  vanuit  verschillende  groeves  variëren  van  3  tot  6  €/ton  naargelang  de  kwaliteit.  Nu  ontgint men 
ongeveer 100.000 ton/jaar zand of dus een 500 ton per dag (= 3000€ waarde aan de hoogste prijs).  
Op 10 december heeft de rechter te Leuven de hoogdringendheid afgewezen maar heeft zich niet uitgesproken 
over de vraag of de milieuvergunning van de provincie nog bestaat. Vooral de economische schade voor de 
firma was voor de rechter een belangrijk element. 
Het Buurtcomité Kerkeveld beraadt zich over de diverse mogelijkheden. 
Belangrijk is hierbij dat de bevolking van Neerijse goed bewust is van de lange termijn gevolgen van de groeve. 
In  fase  2  en  3  komt men  onmiddellijk  naast  de  dorpskern  van  Neerijse.  Er  leeft  ook  de  schrik  dat  eens 
Wolfshaegen  Neerijse  vol  zit men  er  alles  zal  aan  doen  om  het  Kerkeveld  te  laten  vergunnen  voor  inert 
bouwmateriaal, wat in de praktijk neerkomt op asbestcement (rond de 100€ per ton om te storten). 

4/	Statuten	
William heeft zich laten excuseren zodat de discussie over de statuten verdaagd wordt naar een volgende AV. 

5/	Winterwandeling	
De voorzitter stelt voor dat de winterwandeling, die traditioneel door KWB Loonbeek/ Neerijse georganiseerd 
werd nu overgenomen wordt door de dorpsraad. Spijtig genoeg heeft de KWB noodgedwongen beslist om op 
te houden.  
Er voorstel  is om op 25  januari 2014 rond Tournai te gaan wandelen. Drie formules zijn mogelijk: grote tocht 
van  16    kleinere  van  8  km of  een  stadsbezoek  aan Doornik. Om  de  bus  (480  €)  en  een  etentje  te  kunnen 
bekostigen wordt 40€ per persoon gevraagd. Dit vergt voldoende deelnemers.  
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De dorpsraad gaat akkoord om deze organisatie op te nemen. Een Petit‐comité gaat dit verder uitwerken. 

6/	Neires	Kermes	
De datum voor de volgende editie is 10‐11 mei 2014.  Op vrijdag 4 oktober was er een specifieke vergadering 
ter voorbereiding van de volgende editie. Deze vergadering heeft een apart verslag met de praktische punten 
en een draaiboek. Deze werden op de AV overlopen en worden in dit verslag niet herhaald. 
Discussie op de dorpsraad ging specifiek over de eventuele samenwerking met de Cultuurraad ( voorzitter Guy 
Vloeberghs) en de muziek. 
Op  zaterdag  komt  er  het  traditionele  en  legendarische  “Neerijse  zingt”  verzorgd  door  de  broers  Van 
Ermen,eigen  DJ‐talent  uit  Neerijse  een  optreden  van  Danny  Apoloni,  een  charmezanger  uit  Halle  en  als 
hoofdact Sam Gooris. Op zondag bij mooi weer zit  iedereen buiten en wordt voor weinig publiek  in de   tent 
opgetreden. Een oplossing zou kunnen zijn om naargelang het weer het podium buiten te plaatsen. Dit wordt 
verder onderzocht.  
In elk geval wordt het aantal optredens op zondag beperkt tot Els van Campenhout (3 uur optreden bvb 14 tot 
17uur). In het verleden waren de vroege optredens (bvb rond 11 tot 13 uur)  voor een zeer beperkt publiek.  
Specifieke Neires Kermes vergadering op 22 januari in de Kroon om 20u.  

7/	Varia	
 
Dikwijls is er een plas aan de bushalte op de Loonbeekstraat ter hoogte van de Schavey straat. De schepen kent 
het probleem maar pas na enkele specifieke werken kan dit definitief opgelost worden. 
 
Het voetpadje tussen de voetweg (voetpad 32) achter school en de Dorpstraat vergt wat verbetering. 
 
Neerijse heeft zijn eerste aangeduid voetpad  (voetpad 38) gekregen: het voetpad van de Kamstraat naar de 
Ganzemanstraat via de visvijver.  
 
 
 
Verslag   Secretaris             Voorzitter 
  Guido Wyseure            Patrick Platton  
 
 
 
Verslag goedgekeurd door AV 11 maart 2014 
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Annex 
 
 
woe 12/03/2014 nieuwe pastorie 
Zaal de Wijngaerd 
woe 12/6/2014 
di 9/9/2014 
di 16/92014 
 


